
P r o t o k ó ł
z obrad sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim odbytych w dniu 

1 sierpnia 2008 r.

1. W obradach uczestniczyli wszyscy, zgodnie z załączoną listą obecności  / 11 radnych/.
2. Posiedzenie otworzył o godz.14.00 Przewodnicący Rady Miejskiej pan Marek Golasiński. 
Przywitał wszystkich zebranych i przedstawił porządek obrad. Do programu porządku obrad złożył 
wniosek o rozrzerzenie obrad o projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Brześć Kujawski 
do Stowarzyszenia "Lokalna Grupa Działania Dorzecza Zgłowiączki". 
Za przyjęciem wniosku do porządku obrad głosowało 11 radnych.
3. Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 11 radnych. 
4. Przewodniczący Rady udzielił głosu Burmistrzowi Brześcia Kujawskiego panu Wojciechowi 
Zawidzkiemu, który przedstawił informację dotyczącą pracy między sesjami.
Radny Ryszard Szeleziński zaproponował, żeby sprawozdanie z zebrań sołeckich Burmistrz 
przedstawił na kolejnym posiedzeniu komisji. Radni poparli wniosek.
Radny Marek Przybysz zadał pytanie na jakim etapie są przygotowania związane z zakupem 
gruntów w Pikutkowie. Burmistrz udzielił odpowiedzi, że wszystko przebiega zgodnie 
z wcześniejszymi uzgodnieniami, z którymi zapoznał radnych. Do zakupu gruntów potrzebna jest 
zgoda Ministerstwa Spraw Wewnętrznych.
Radny Marcin Jagodziński zadał pytanie czy już są jakieś informacje w związku ze złożonym 
wnioskiem na budowę kanalizacji w Falborku.Burmistrz udzielił odpowiedzi, że łącznie złożono 27 
wniosków z naszego terenu. Ostateczny termin – wyniki zostaną ogłoszone w styczniu.

5. Kolejny punkt obrad dotyczył głosowania w związku z projektem uchwały w sprawie zmian 
w budżecie gminy Brześć Kujawski na rok 2008.
Pani Skarbnik poinformowała, że zmiany w budżecie podyktowane zostały w związku z otrzymaną 
dotacją celową /wybory/, przeniesienie w ramach placówek oświatowych.
Za przyjęciem uchwały głosowało: 11 radnych.

6. Kolejny punkt obrad dotyczył głosowania w zwiazku z projektem uchwały w sprawie nabycia 
nieruchomości do mienia komunalnego.
Uchwałę podjęto jednogłośnie /11 radnych/.

7. Kolejny punkt obrad dotyczył głosowania w związku z projektem uchwały w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
Uchwałę podjęto jednogłośnie /11 radnych/.

8. Kolejny punkt obrad dotyczył głosowania w związku z projektem uchwały w sprawie 
zaciagnięcia pożyczki długoterminowej.
Uchwałę podjęto jednogłośnie /11 radnych/.

9. Kolejny punkt obrad  dotyczył głosowania w związku z projektem uchwały w sprawie ustalenia 
opłat za świadczenia publicznych przedszkoli samorządowych.
Uchwałę podjęto jednogłośnie /11 radnych/.

10. Pod głosowanie poddano projekt uchwały  w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji 
dla szkół, przedszkoli niepublicznych i punktów przedszkolnych prowadzonych na terenie Gminy 
Brześć Kujawski.
Uchwałę podjęto jednogłosnie /11 radnych/.

11.Kolejny punkt obrad dotyczył głosowania w sprawie udzielenia bonifikat od cen ustalonych przy 
sprzedaży lokali mieszkalnych ich najemcom



Radny Ryszard Szeleziński zadał pytanie czy nie ma zbyt dużej rozpiętości między bonifikatami 
ustalonymi przy sprzedaży ratalnej, a zakupem za gotówkę.
Burmistrz udzielił odpowiedzi, że i tak 10% przy zakupie ratalnym jest atrakcyjna dla najemcy. 
Ceny mieszkań kształtują sie na poziomie 3 , 4 tys. złotych.
Za przyjęciem uchwały głosowało : 10 radnych
Wstrzymujacych : 1  głos.

12.Pod obrady poddano projekt uchwały w sprawie przystapienia Gminy Brześć Kujawski do 
Stowarzyszenia "Lokalna grupa Działania Dorzecza Zgłowiączki".
Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych.

13. Interpelacje i zapytania:
Radny Janusz Barański : gromadzenie odpadów zwłaszcza gruzu przy posesji pana hermana w 
Wieńcu. Burmistrz udzielił odpowiedzi, że przedmiotowa sprawa jest znana i czynione są działania 
w zwiazku z rozwiązaniem tej kwestii.
Przewodniczący Rady pan Marek Golasiński: na jakim etapie są prace związane z budowa pomnika 
Wł.Łokietka.
Burmistrz udzielił odpowiedzi, że prace organizacyjne wykonywane sa zgodnie z wczesniej 
przyjetym planem, obecnie trwają prace w odlewni, przygotowywany jest folder i sztandar.
Radny Marcin Jagodziński:droga w kierunku SP Nr 2 /Szkolna, wjazd na Pustą/ powybijane są 
dziury w kostce , czy będą wykonywane place zabaw i jakie obecnie prowadzone są prace na 
budynlu SP Nr 2.  Burmistrz udzielił odpowiedzi, że prowadzone są prace na SP Nr 2 w ramach 
gwarancji. W związku z placami zabaw to wykonane zostaną dwa w tym na jeden uzyskano 
dofinansowanie / plac przy ul. Krakowska – Targowa i Brzezie/.
Radny Janusz Barański: naprawa mostu drewnianego w Wieńcu. Burmistrz udzielił odpowiedzi, że 
czynione są działania zmierzajace do  wykonania powazniejszego remontu mostu. Prawdopodobnie 
remont będzie można wykonać we wrześniu lub październiku.
Radna Bogumiła Czapska: w trakcie ostatniego pożaru w jaranówku niesprawne były hydranty, w 
miejscowości Brzezie deszczownie podłączone pod hydranty, na lokal w jaranówku jest chetna 
osoba do zakupu.
Radny Wojciech Kołowski odpowiedział, że hydranty sa sprawne, a być może w miejscowości 
Brzezie – Wieniec chodzi o prywatne hydranty i tak najprawdopodobniej jest. W tej okolicy są 
mieszkańcy posuadajacy prywatne deszczownie. Burmistrz udzielił odpowiedzi, że w sprawie 
lokalu w Aleksandrówku na dzień dzisijszy nie będziemy podejmować decyzji, dopiero po wizji 
lokalnej będzie można podjąć wiążącą decyzję.
Radny Marek Przybysz; co dalej w związku z suszą. Burmistrz udzielił odpowiedzi, że na dzień 
dzisiejszy nie zrobiono ogólnej analizy. Pracownicy urzędu przez okres 2 tygodni jeździli po 
terenie. Obraz w rzeczywistości jest zaskakujący, plony nie są aż takie złe. Dokumenty 
przygotowywane sa do wojewody, a jaki będzie efekt to sie okaże za jakis czas.
Radny Marcin Jagodziński: czy powstała w ostatnim czasie firma budowlana w m.Wolica, drogi 
utwardfzane zużlem w tej chwili sa uciążliwe w uzytkowaniu.
Burmistrz udzielił odpowiedzi, że nie. Wiemy o gromadzonych kruszcu, ale jest to teren prywatny 
i być może właściciel czasowo wydzierżawił grunty. Jesli chodzi o drogi zuzlowe to wyrównane 
zostana dopiero po zmianie pogody.
Radny Marek Przybysz: czy jest nowy własciciel budynku po COGNISIE. Burmistrz udzielił 
odpowiedzi, że nieruchomość została kupiona przez firmę zajmującą się sprzedażą, pośrednictwem, 
handlem nieruchomościami.
Radny Marcin jagodziński: co z pracami koło dworca, jak długo będą jeszcze trwały i czy do 1 
listopada zostana wykonane.
Burmistrz udzielił odpowiedzi, że jest to kwestia ok.3 tygodni.
Radny Ryszard Szeleziński: rozważenie możliwości zainstalowania nagłośnienia w czasie obrad.
Burmistrz udzielił odpowiedzi, że są w planach zakupy nowego wyposażenia sali /stoły, krzesła/ 



i być może przy tej okazji będzie można podejść do tematu.

Na tym Przewodniczący Rady pan Marek Golasiński zakończył obrady XVII Sesji Rady Miejskiej 
w brześciu kujawskim i podziękował za nobecność.
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